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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck (Från §10)
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson
Ledamot JämF Erik Andersson
Ledamot JämF Victor Salomonsson

§1 Mötets öppnande Filip Bergqvist öppnar mötet kl. 12:04!

§2 Val av justerare Felix Hörnfeldt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in Erik Andersson och Victor Salomonsson med närvaro
och yttranderätt.

§4 UOL på besök Punkten stryks då hon är dubbelbokad. Hon kommer vid ett senare möte.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Filip: Mailat och varit på möten. Hörde att det var brandrond igår.
Felix: Bra med mig, skickat mail, suttit med Q3.
Harald: Bra med mig, har suttit med accesser arrar gasque ikväll.
Hedda: Det är bra med mig. Gött att spexet är klart. Var på rond på MV i
tisdags. Det som var relevant var att ett av rummen som tidigare var låst ska
bli permanenta studieplatser.
Andreas: Bra med mig, lite trött. Pluggat i veckan, hade aspning i tisdags.
Skickat nyhetsbrev.

§5.2 DP Börjar närma oss slutet av aspning. Ska bli gött att gå av. Har typ 20 aspar.

§5.3 F6 Mycket att göra med CM. Det blir på söndag. Intervjuer nästa vecka.

§5.4 FnollK Bra med oss, fixat i NF. Haft diskussionskvällar. Har haft möte med PA och
syv.

§5.5 SNF Vi har det bra, casekväll igår. De som kom är taggade på att söka. Har mailat
lite och haft möte med PA. programmeringen kommer se likadan ut, ingen stor
omläggning.
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§5.6 Foc Det rullar på. Vi beklagar oss över att maskinerna är dåliga. Jag mår bra.

§5.7 FARM Vi har skrivit vårt första mässavtal. Tror det var för 24000.

§6 Motionssvar Det var en del som kom in till förra mötet men för sent för att tas upp på
mötet.
Motion om incidenter: Filip läser upp motionen och förslaget till motions-
svar. Mötet tycker att det låter som ett bra motionssvar.
Motion om mat på sektionens arr: Filip läser upp motionen och förslaget
till motionssvar. Mötet tycker att det låter som ett bra motionssvar.
Motion om phaddergruppers miljö och hållbarhetspolicy: Filip läser
upp förslaget till motionssvar. Mötet tycker att det låter som ett bra motions-
svar.
Motion om policys: Filip läser upp motionen och förslaget till motionssvar.
Mötet tycker att det låter som ett bra motionssvar.
Beslut: Att godkänna samtliga motionssvar.

§7 Propositioner JämF som sektionsförening. Alva har skrivit en proposition som JämF har
kollat på. De har lite feedback. De har diskuterat om SAMO behöver vara med
i JämF. De andra två sakerna har Alva löst. JämF känner att SAMO inte
behöver vara med i JämF. Hedda håller med, hon har inte jobbat så mycket
med JämF. Mikael som satt förra året tycker samma.
Beslut: Godkänna propositionen som den är skriven med tillägget att vi tar
bort SAMO som ledamot i JämF.

§8 Buren Joy har mailat om att forskarna tycker det är tråkigt när de inte kan spela
pingis. Tänk på när ni grejar i buren att städa efter er så man kan spela pingis
och är man där när de kommer så var snälla mot dem.

§9 Teambuilding Då åtminstone några fyllt i doodeln så blir det den 22a maj, vilket är en onsdag.
Det blir att vi drar och käkar någonstans och gör nått kul typ. Man får gärna
lägga det i kalendern så man inte glömmer.

§10 Övriga frågor

§10.1 Kårappen Andreas var hos dem och frågade lite om kårappen och alternativ. Orbi är en
öppen infokanal med allt vad det innebär. Andreas kollade med KL vad de
hade för tankar och liknande om det. De kännde att alla inlägg inte lämpar sig
för en sådan infokanal, men de lyfte också att det kanske inte passar sig för
någon infokanal egentligen. De har stora ambitioner för kårappen. Tanken är
att samtliga sektioner ska ha den som huvudsaklig infokanal, dock kunde de
inte svara på när tanken var att det skulle bli så.

§10.2 Valberedningens
dokument

Det är lite oklart när de måste anslås. F6 har funderat på att det är lite tråkigt
om nomineringarna kommer precis på valborg. Vi kan kolla på detta till nästa
styretmöte.

§10.3 Bläck och kastruller på
Focus

Gabriella frågade om detta på ett tidigare styretmöte och funderar på hur det
har gått med detta. Det har inte köpts in och det är inte några fler rustrundor
planerade nu. Dock blir det troligen en runda innan mottagningen, F6 skulle
kunna köpa då de handla inför saft. Ludvig nämner att snabbgross har bra
skit.

§10.4 Ljud inför
mottagningen

Gabriella kollar hur det ser ut med att låna FIFhögtalare. Det ser bra ut.

§10.5 UO Alva var på UO. Det verkar som att Hilbertflytten kommer ske till hösten,
inte inför mottagningen dock. De kommer också jobba för att vi ska få behålla
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köket. De nämnde också att skeppsrennanbyggnaden blir militärt skyddsob-
jekt i samband med inträdet i NATO. Det innebär att den kommer att vara
övervakad, man får inte fota den och man får inte klättra på den.

§10.6 KU Alva var på KU i måndags. Nu kommer samtliga sektionslokaler att acceptera
digitalt bankID. Mer info kommer att komma från KL.

§11 Mötets avslutande Filip Bergqvist avslutar mötet kl. 12:37!
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Motionssvar - Motion om Incidenter

Bakgrund

Sektionsstyrelsen vill p̊apeka att ett sektionsmöte inte är rätt forum att diskutera n̊agon incident.
Styrelsen anser att samtliga inrapporteringar av incidenter har hanterats. Hanteringarna har utg̊att
fr̊an b̊ade sektionens incidenthanteringspolicy och Chalmers studentk̊ars riktlinjer för hantering av in-
cidenter p̊a sektionsniv̊a. Om man är missnöjd med v̊ar hantering kan man överklaga detta till vice
k̊arordförande i Chalmers studentk̊ars k̊arstyrelse. Vidare har man alltid möjlighet att direkt lyfta inci-
denter till högskolan och studentk̊aren genom Trygg p̊a Chalmers.

Motionens formulering leder till att ett bifall skulle resultera i att sluten incidenthantering inte längre
kan tilltas. Vid en sluten incidenthantering kan bland annat punkt 4.1.3 i incidenthanteringspolicyn in-
skränkas, för att värna om välm̊aendet hos samtliga inblandade parter vid särskilt känsliga ärenden.
Om sektionsmötet beslutar om att incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela
styret, innebär det att en viktig del av sluten incidenthantering försvinner. Detta eftersom ett sek-
tionsmötesbeslut g̊ar över dagens incidenthanteringspolicy. Styrelsen anser att sluten incidenthantering
är viktigt för att kunna skapa trygghet bland v̊ara medlemmar, och därmed bör bevaras.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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Motionssvar - Mat p̊a sektionens arr

Bakgrund

Styrelsen tycker självklart att arrangemangen p̊a sektionen ska följa sektionens styrdokument och bestämmelser.
Det som beskrivs i motionens bakgrunden har aldrig varit, och är inte, sektionsstyrelsens uttryckta åsikt.
Vidare anser styrelsen att yrkandet redan täcks av sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy.
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Motionssvar - Phaddergruppers miljö och h̊allbarhetsarbete

Bakgrund

Motionen om phaddergruppers miljö- och h̊allbarhetsarbete lyftes under sektionsmötet i LP2, och fick
d̊a avslag. Bakgrunden till avslag var att styrelsen skulle diskutera fr̊agan p̊a ett styretmöte och därefter
lägga en proposition, alternativt ändra i arbetsordningen för FnollK. P̊a det föreg̊aende sektionsmötet
lades därför en proposition fram som behandlade FnollKs åligganden. Denna proposition bifölls. Sek-
tionsstyrelsen anser därför att fr̊agan behandlats och numera täcks av FnollKs åligganden.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om policies
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Motionssvar - Motion om policies

Bakgrund

Sektionen har flertalet olika styrdokument, som uppdateras relativt ofta p̊a s̊aväl styrelse- som sek-
tionsmöten. I och med detta kan det uppst̊att misstag där ett dokument inte uppdaterats p̊a Ftek. Vi
som styrelse ber om ursäkt om detta inträffat. Om man upptäcker att ett dokument p̊a Ftek inte är
uppdaterat i enlighet med sektionens beslut f̊ar man gärna höra av sig till oss, s̊a vi kan undersöka och
rätta till det!

Motionen täcks redan i reglementet, §3.3.5, som är ett av sekreterarens åligganden. Sektionsstyrelsen
anser därför att motionen inte förändrar förväntningarna om uppdatering av styrdokumenten p̊a Ftek.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
21 april 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition om JämF som sektionsförening

Bakgrund

P̊a sektionsmötet 2023-05-11 fattades ett beslut om att JämF skulle f̊a status som sektionsförening istället
för deras tidigare status som funktionärsposten. JämF har sedan dess diskuterat vilka åligganden som
föreningen önskar ha. Med detta i åtanke, samt det tidigare beslutet som togs vid sektionsmötet, tycker
styrelsen att det är klokt att uppdatera reglementet för att återspegla denna förändring och de önskade
åliggandena. Sektionsstyrelsen har även haft en diskussion med JämF kring huruvida SAMO behöver
vara en del av JämF och kommit fram till att det inte är nödvändigt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §3.3.6 i reglementet göra följande ändring:

Det åligger sektionsstyrelsens skyddsombud:

att vara sektionens studerandearbetsmiljöombud samt vara sektionens jämlikhetsansvarige.

att lyda under tystnadsplikt i sitt uppdrag.

att tillvarata sektionsmedlemmarnas intressen i skyddsfr̊agor, jämlikhets- och jämställdhetsfr̊agor
och samarbeta med Chalmers studentk̊ars kontaktperson samt högskolans skyddsombud.

att deltaga p̊a studienämndens möten d̊a arbetsmiljöfr̊agor behandlas.

att vara sektionsstyrelsens representant i JämF.

att under §6.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens sektionsföreningar är:

• Fabiola

• FIF

• Foton

• Game Boy

• Baln̊agonting

• JämF

att i reglementet lägga till §6.8 JämF

att lägga till §6.8.1 i reglementet:

JämF är sektionens jämlikhetsförening.

att lägga till §6.8.2 i reglementet:

JämF best̊ar av 6 frist̊aende ledamöter. JämF har inga förtroendeposter.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
21 april 2024

att lägga till §6.8.3 i reglementet:

Det åligger JämF:

att menssäkra Focus.

att arrangera utbildningar och workshops som medvetandegör jämlikhetsfr̊agor, b̊ade för sektions-
medlemmar och sektionsaktiva.

att tillse att sektionens verksamhet riktar sig till samtliga sektionsmedlemmar, inklusive interna-
tionella studenter.

att främja och utveckla sektionens jämlikhetsarbete.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
21 april 2024

att under §7.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens funktionärer är:

• Finform

• S̊angförmännen

• Revisorer

• Dragos

• Fanfareriet

• Bilnissar

• Blodgruppen

• Kräldjursv̊ardare

• Dumvästinnehavare

• Bakisclubben

• Spidera

• Sektionsnörd

• Piff och Puff

• JämF

• Mastermottagningsansvarig

att i reglementet ta bort §7.15 JämF
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